
 

Schriftelijke vraag 

 

               

 

Datum 4 september 2019 

Onderwerp Integrale aanpak Afval 

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeling 

in de cyclus? 

Nee 

Portefeuillehouder wethouder Koenraad, burgemeester Niederer 

 

Op voordracht van de VLP heeft ze de gemeenteraad steun gevraagd en unaniem gekregen 
voor bijgevoegd amendement – Beter Afval Scheiden. Dit amendement is in de 
raadsvergadering van 4 april 2019 aangenomen bij het raadsvoorstel ‘Beter Afval Scheiden’ 
en met dit amendement is besloten een integrale aanpak ten behoeve van het tegengaan 
van afvaldump en het bijplaatsen van afval te ontwikkelen, na te streven en te organiseren - 
in samenwerking met inwoners, organisaties en bedrijven. Hierbij is opgedragen de 
gemeenteraad per kwartaal te informeren.  
 
Bij de behandeling van de Kadernota gaf het college aan druk bezig te zijn met dit plan en 
hiervoor nog tijd nodig te hebben tot na het zomerreces. De VLP is van mening dat de tijd nu 
wel rijp is om de raad te informeren, te meer omdat in de kranten van de afgelopen weken 
ook te lezen valt dat er nu eindelijk opsporingsaandacht is voor afvaldumpingen. Prima, 
maar is dit incidenteel of structureel? En dit gebeurt met beschikbaar cameratoezicht, dit 
terwijl bij onze eerdere schriftelijke vragen omtrent de vernielingen aan de Passerelle 
duidelijk werd dat cameratoezicht aan stikte regels is onderworpen. Kunnen we nu wel 
werken met mobiele camera’s om de rotzooimakers op te sporen en te straffen? 
 
Daarnaast heeft de VLP vorig jaar bij de begrotingsbehandeling 2019 een amendement 
ingediend voor een extra € 50.000 ten behoeve van integrale veiligheid, o.a. voor extra inzet 
ten behoeve van het tegengaan van illegale afvaldump. Deze middelen zouden zijn gegaan 
naar een pilot afvalcoach, voor de duur van een half jaar. Is dit succesvol gebleken?  
 
De VLP heeft de volgende vragen:  
 

1. Wanneer gaat u de gemeenteraad voor de eerste maal informeren, zoals in de 
opdracht uit het amendement Beter afval scheiden is neergelegd? 

2. Wanneer komt het integrale plan van aanpak beschikbaar voor de gemeenteraad? 
3. Is de pilot afvalcoach al afgerond? Zo ja, kunt u ons het evaluatieverslag doorsturen, 

zo niet, wanneer wordt verwacht dat dit project is afgerond? 
4. U zou het budget ook gaan inzetten voor repressieve en correctieve acties. Klopt het 

dat hiermee de acties worden bedoeld die afgelopen paar weken hebben geleid tot 
de daadwerkelijke opsporing en het beboeten van notoire afvaldumpers?  

5. Hoeveel veelplegers heeft u kunnen achterhalen?  
6. Gaat u deze specifieke inzet voor hetzelfde aantal beschikbare uren voortzetten voor 

de rest van 2019? 



7. Uit antwoorden op de vragen van de VLP omtrent vernieling van de Passerelle, bleek 
dat openbaar cameratoezicht aan zeer strikte voorwaarden is verbonden. Toch heeft 
u met camerabeelden overtredingen op kunnen sporen, wat een groot succes lijkt.  
7a. Kunt u ons aangegeven wat het verschil is tussen de voorgestelde 
camerabewaking voor de Passerelle en de camera’s ten behoeve van het tegengaan 
van afvaldumping? 
7.b. Zou een mobiele camera kunnen helpen door deze op niet gezette 
(onverwachtse) momenten in te zetten, zodanig dat de pakkans van deze 
overtredingen vergroot kan worden? 

 
Alvast dank voor uw antwoorden. 
 
 
Namens de fractie van de VLP, 
 
Arwen van Gestel  
 
 
Wij beantwoorden de vragen als volgt 
 

1. De gemeenteraad is geïnformeerd met een raadsmededeling op 2 oktober 2019. 
2. Een deel van het integrale plan rondom (zwerfafval) ontving de raad op 2 oktober 

2019. Dit omvat de periode tot aan invoering 1 x per 4 weken die nu gepland staat voor 
2 maart 2020. Het plan voor zwerfafval verdient aparte aandacht en hiervoor 
verwachten wij in november een eerste aanzet te geven. 

3. De pilot is nog niet afgerond. De evaluatie vind begin november plaats. De inzet van de 
afvalcoach wordt echter als zeer positief gezien. 

4. De inzet van de beschreven acties komt uit de reeds beschikbare uren. 
5. Er zijn dit jaar 26 bekeuringen uitgeschreven voor het achterlaten van afval. 
6. Ja 
7. Op eerdere raadsvragen is geantwoord dat op de Passerelle cameratoezicht in de vorm 

van objectbeveiliging en in het kader van openbare orde en veiligheid niet wordt 
ingezet. De vergelijking met cameratoezicht ten behoeve van het tegengaan van 
afvaldumping kan niet worden gemaakt, omdat gemeente Roosendaal dit specifieke 
cameratoezicht niet inzet. 

Namens het college van burgemeester en wethouders, 
Drs. C.F.G.R. Koenraad 
  



 
 

Amendement 3 is unaniem aangenomen. 

 
Amendement 3. Beter Afval Scheiden 

 
 
De gemeenteraad van Roosendaal in vergadering bijeen op donderdag 4 april 2019, gehoord  

hebbende de beraadslagingen over het raadsvoorstel ‘Beter Afval Scheiden’; 

 
 
Besluit: 
 
Het volgende beslispunt toe te voegen: 
 
3. Een integrale aanpak ten behoeve van het tegengaan van afvaldump en het bijplaatsen van afval  
te ontwikkelen, na te streven en te organiseren - in samenwerking met inwoners, organisaties en 
bedrijven - en de gemeenteraad per kwartaal te informeren over de voortgang. 
 
 
Namens, 
 
VLP, Arwen van Gestel 
PvdA, Michael Yap 

SP, Adriënne Maas-Cleeren 

D66, Harm Emmen 
Roosendaalse Lijst, Kees Hoendervangers 

GroenLinks, Christian Villée  

ChristenUnie, Karen Suijkerbuijk-Ader 
CDA, Roger van Nassau 

  



 

              

Amendement 1 is met  23 stemmen voor (VLP, PvdA, CDA, Roosendaalse Lijst, D66, 
ChristenUnie, Burger Belangen) en 11 stemmen tegen (.GroenLinks, SP, en VVD) 
aangenomen. 

 

Amendement 1 
Impuls meer slagkracht Toezicht & Handhaving 

 

De gemeenteraad van Roosendaal, in vergadering bijeen op 1 en 8 november 2018, gehoord 

hebbende de beraadslagingen over de Programmabegroting 2019, 

 
Besluit: 
 
 
Beslispunt 1 ‘De Programmabegroting 2019 inclusief meerjarenraming 2020-2022 en bijbehorende 
begrotingswijziging vast te stellen’,  
   
 
Aan te vullen met: 
 
 
‘Met dien verstande dat: 
 
Er uit het begrotingsoverschot 2019 van € 83.500 een bedrag van € 50.000 wordt toegevoegd aan 
Programma 1 Besturen & Samenwerken (beleidsveld Integrale veiligheid) ten behoeve van meer 
armslag voor extra inzet voor onder meer het tegengaan van illegale afvaldump en het tegengaan van 
overlast in brede zin in onze wijken en dorpen’. 
 

Namens, 

Vrije Liberale Partij – Wilbert Brouwers                                                                                                               
PvdA – Michael Yap                                             
CDA – Robert Breedveld                                         
Roosendaalse Lijst – Peter Raijmaekers                                             
D66 – Harm Emmen     
ChristenUnie – Karen Suijkerbuijk-Ader                                                                                                                          

 

 

 


